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Kompletterande information kring fiberutbyggnad 
     

         
IP-only har förvärvat det fibernät som finns i området och som tidigare byggdes av Kallbygdens fiberförening. Nu har de startat ett 
projekt för att utöka det nätet där bl.a. vårt område ingår.  
  
Jag önskar först och främst se till att alla nås av informationen. IP-only har tagit fram ett erbjudande där intresseanmälan skall 
vara inne senast den 15/10 (obs kort tid kvar). Bifogat finns den information som förhoppningsvis nått de flesta av er. Anmälan i 
detta läge är viktigt för IP-only då de skall använda underlaget för att söka stöd från PTS, det är deras sätt att få ekonomi i frågan. 
Några personliga reflektioner kring detta erbjudande är: 
- Bindande så tillvida att om projektet blir av står det fast att betala den kostnaden som är angiven.  
- Det är fritt att välja leverantör av tjänster senare, man måste alltså inte använda Allente som presenteras i materialet. 
Leverantörer finns som erbjuder allt ifrån 500/500 med tv-paket till modeller som kan liknas vid kontantkort (det kostar enbart när 
man använder det) 
- Det är enbart en engångskostnad mot IP-only, efter det kostar enbart det abonnemang man väljer.  
- Efter lämnad intresseanmälan kan man annullera detta mot en kostnad. Dock har jag fått bekräftat muntligen (skall även fås 
skriftligen) att om priset skulle stiga så är det fritt att dra tillbaka sin anmälan kostnadsfritt.  
  
Från styrelsens håll kommer det bildas en arbetsgrupp där jag kommer driva frågor som rör oss gemensamt. Exempel på dessa 
är: 
- Att markarbeten på samfällighetens mark sker enligt god standard och att återställning möter våra krav.  
- Att ingen enskild fastighetsägare drabbas av tillkommande kostnader pga arbeten på samfällighetens mark.  
- Att noggrann planering sker med hänsyn till det material som finns kring befintliga anläggningar (kort sagt det ska inte påverka 
vatten/avlopp mer än absolut nödvändigt).  
Ser dessa frågor som viktiga även för de som inte väljer att ansluta sig med fiber.  
  
Jag har redan inlett dialog med IP-only för att utreda frågetecken och ställa krav på samordning och fått positivt gensvar.  
  
Ställer gärna upp om det är några frågor eller om något förtydligande önskas.  
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